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Ahoj kolkaři, předem se omlouvám jestli zakládám nové vlákno, které už tady bylo. Chtěl by poradit jak
vylepšit kolku. Uvažuji o nových tlumičích a nevím které a dále jak udělat tlumič řízení. Děkuji moc za
rady, fotky, videa a vlastní postřehy.
JURA 21.01.2020 11:42:00

Nikdo se moc nehlásí, tak napíšu pár vět. Na KQ 700 jsem měl namontovaný
přímoběžný tlumič řízení. Je to pístek, kde se dá regulovat nastavení. Nijak zvlášť se
řízení nezlepšilo. Snad je lepší a taky podstatně dražší, rotační tlumič. KQ je obecně
velmi tvrdá a tuhá čtyřkolka. Nejsem si jistý, zda investice do tlumičů, která je dost
vysoká, bude mít kýžený efekt. Nejde jenom u tlumiče. Musí spolupracovat rám a taky
vhodné pneumatiky. S rámem nic neuděláš a časem popraská, jako všem, co znám.
Pneumatiky a jejich huštění musíš vyzkoušet. S KQ jsem najezdil 35 000 km, je to
jedna z největších držáků, bez větších problémů, ale bohužel se ve vývoji zasekli a
nepřinášejí nic nového. Ale ještě k tlumičům pérování. Nastavil jsem pružiny na
nejměkčí stupeň, Obul jsem vcelku dobré pneumatiky Goldspiedy (ani už nevím, jak se
to správně píše) a foukal jsem je na minimum, co to šlo. Moc s kolkou neskákej a
nemlať s ní o zem, rám rád praská a to pod sedlem a vzadu u příčného stabilizátoru a
uchycení tlumičů. Toto jsou mé rady. :-DD
Tetsuo 21.01.2020 16:15:56

KQ jsem měl roky - byla to meje první kolka s origo tlumičema a bez posilovače.
Kolega měl to samé, ale koupil si tlumiče, myslím od HP racing a rozdíl byl neskutečnej.
Tlumič řízení je super když něco vezmeš kolem, tak ti to nezlomí zápěstí, ale to je asi
všechno.
Romus 08.09.2020 13:04:22

Prosím nevíte někdo o tlumičích pérování na kingquada 700?
mariodevil 08.09.2020 15:08:30

Romus> Pokud znáš délku a průměr oka, je hledání snazší.
Romus 08.09.2020 18:48:51

No já asi myslím na origo, moje jsou nemocný, určitě jeden přední, ale jak jsem se
díval tak ty (mariodevil) jsi kdysi dávno nechal repas u Prochymoto, nevíte někdo jestli
je něco blíž Karviné a vůbec funguje ještě ta firma, asi tam zkusím founout. (y)   Délka
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a průměr oka by se dala změřit, ale mám obavu, že potom něco kúpím co je na
čtyřkolu, která bude lehší jak moja a to je potom k ničemu, proto asi origoš, závodník
nejsem a na to moje prdlání origo bude asi nej, kdyby klapla repas tak to bude ještě
lepčí.
mariodevil 09.09.2020 12:08:36

Romus> Určitě někdo v tvém okolí dělá tlumiče a jinak pokud máš známé třeba v
Anglii, koukni na nabídku tlumičů firmy Bronco, dělají prvovýrobu pro Hondu. Tady
bohužel nelze koupit, jen ebay.
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